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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:784 Droger i skolan

Att droger och droghandel förekommer på våra skolor runt om i landet är 
mycket allvarligt och helt oacceptabelt.  

Skolan måste vara en miljö för våra ungdomar där föräldrar, elever och 
personal kan vara säkra på att det inte finns några droger och någon droghandel.

Jag vill därför fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson:

 

Avser ministern att förtydliga regleringsbrevet eller ge ett tydligare uppdrag till 
Polismyndigheten att bekämpa drogerna i skolan?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-16
Besvaras senast
2018-02-28 kl. 12.00


